



Circular No. ١١٦ /2024

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



20 -02-1446 H

25 -08-2024

الأفاضل/ مالكي/ مديري الشركات والمؤسسات العاملة في مجال الأجهزة والمستلزمات الطبية المحترمين

To All Medical Device Establishments

After Compliments,

تحية طبية وبعد ،،

<p>Sub: <u>Interim approval</u> for non-registered Medical Devices and Supplies to facilitate the passage of shipments.</p>	<p>الموضوع: الموافقة المؤقتة على الأجهزة والمستلزمات الطبية الغير المسجلة لتسهيل مرور الشحنات.</p>
<p>In reference to the Royal Decree No. 35/2015 which promulgated the law regulating the practice of the profession of pharmacy and pharmaceutical institutions and Ministerial Decision No. 113/2020, and to facilitate the process of clearing medical devices and supplies at all customs ports ,would like to notify all medical device establishments to obtain the center's approval for non-registered medical devices by select (non-registered product) icon on MOH online portal once they submit clearance request.</p> <p>The Drug Safety Center is not responsible for any delay in custom clearance due to not doing the above requirement.</p> <p>For any queries, please contact the following email: med-device@moh.gov.om</p>	<p>في إطار سعي وزارة الصحة للبدء في تسجيل الأجهزة والمستلزمات الطبية ووفقا لما جاء في قانون تنظيم مزاولة مهنة الصيدلة والمؤسسات الصيدلانية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 20215/35 واللائحة التنفيذية الصادر بالقرار الوزاري رقم 2020/113، ولتسهيل عملية الإفراج على الأجهزة والمستلزمات الطبية بجميع المنافذ الجمركية، نود التنويه على جميع موردي الأجهزة والمستلزمات الطبية الحصول على موافقة المركز على الأجهزة الطبية الغير مسجلة باختيار ايقونة (الاجهزة والمستلزمات الطبية الغير مسجلة) في البوابة الصحية لوزارة الصحة عند طلب الإفراج عن الشحنات.</p> <p>لذا فإن مركز سلامة الدواء غير مسؤول عن أي تأخير في الإفراج يتم في حالة عدم قيامكم بالمطلوب أعلاه.</p> <p>في حال وجود أي استفسار ، يرجى التواصل على الايميل التالي: med-device@moh.gov.om</p>

AS
Ph. Ahmed bin Saif Al Harbi

Acting Director General

